
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 84. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 03.05.2018 

84. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 03.05.201 8  v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta.  

Přítomní: dle prezenční listiny - 1 O členů 

Omluven: Ing. Ivana Onderková, členka Rady městského obvodu Poruba 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 84. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, p. Zábojníka, místostarostu. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 83. schůze Rady městského obvodu Poruba konané 
dne 1 2.04.20 1 8. 
Hlasování : 10-0-0 

Ing. Mihálik - na programu 84. schůze Rady městského obvodu Poruba je 53 řádných 
materiálů a 4 přínosy. Návrh na stažení materiálu číslo 1 "Prodej pozemků parc. č. 292, 294/2 
a 295/9 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, a uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 
předkladatele", předkladatele Ing. Richtra, vedoucího odboru výstavby a životního prostředí 
s tím, že materiál bude projednán na některé příští schůzi Rady městského obvodu Poruba. 
Všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi upravenou důvodovou zprávu k 
materiálu číslo 34 "Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst ", předkladatele Ing. Chodury, vedoucího odboru komunálních 
služeb. U materiálu číslo 48 "CIRK.ULUM - mezinárodní festival nového cirkusu 
a pouličního divadla", předkladatele pí Klečkové, pověřené řízením odboru rozvoje obvodu, 
bude upravený návrh usnesení. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých 

předkladatelů. 

Hlasování o programu 84. schůze Rady městského obvodu Poruba: 1 0-0-0 

Rekapitulace programu jednání 84. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

Materiál K jaké problematice Zn.předkl. 
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Prodej pozemků parc . č .  292, 294/2 a 295/9 v k.ú. Poruba, 
Ostrava, a uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 
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Pronájem části pozemku p.č. 2801137 a části pozemku p.č. 280 1 1 125 
v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Pronájem části pozemku p.č. 989/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Smlouvy o advokátní úschově 
Stavba svislé zvedací plošiny s podestou, schodištěm a zpevněnou 
plochou - Sokolovská 1 1 74 
Stavba zemního vedení NTL plynovodu pro stavbu "REKO MS 

1 

1 7  

1 7  
1 7  

1 7  

1 7  



7 

8 

9 

1 0  

l l  

1 2  

1 3  

1 4  

1 5  

16 

Přínos 1 

1 7  

1 8  

1 9  

20 

2 1  
22 
23 
24 

25 

26 

27 
Přínos 2 

28 

29 

30 

3 1  

32 

33 

Ostrava Poruba Gen. Sochora + 3" 
Stavba "Úprava veřejného prostoru náměstí Družby v Ostravě
Porobě" 
Stavební úpravy a přístavba bytového domu Ukrajinská 1435/6, 8, 1 O, 
12, k .  ú. Poruba, obec Ostrava 
Ukončení výpůjčky části pozemku p.č. 1 573 o výměře 16 m2 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 
VT Poruba - sanace LB opevnění koryta, ř.km 5,535-5,795, nadjezí 
vakového jezu" - souhlas se vstupem na pozemek 
Záměr prodeje pozemku p.č. 280 1/ 1 7 1  a části pozemku p.č. 3008 v 
k .  ú. Poruba, obec Ostrava 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 2355/7 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava - pod garáží 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 
Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 2974/26, k .ú .  Poruba, obec 
Ostrava 
Zřízení budoucí služebnosti - p.č. 2478 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Zřízení budoucího věcného břemene - služebnosti - modernizace 
distribuční sítě 
Ukončení pronájmu a výpůjčky části pozemku p.č . 2 1 1 7  v k .ú .  
Poruba-sever, obec Ostrava 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků Dělnická 321,  
Ostrava-Poruba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dvorní 
762, Ostrava-Poroba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek 
Ukrajinská 1449, Ostrava-Poroba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek 
Španielova 964, Ostrava-Poruba 
Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 501/7 
Předkupní právo - garáž na p .  č .  2457, ul. V Zahradách 
Záměr pronájmu bytu 
Záměr pronájmu nebytového prostoru Jilemnického náměstí 908/5 
Záměr pronájmu nebytového prostoru na Hlavní třídě č. p.  6 128 -
Florida 
Záměr pronájmu části nebytového prostoru č .  p. 6 128 Florida -
zmrzlina 
Záměr změny předmětu výpůjčky 
Záměr pronájmu bytu 
Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Slavíkova před vchodem domu č .  p. 1 759/29 
Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Stavební před vchodem domu č.  p. 993/3 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici A. 
Hrdličky u vchodů domu č. p. 1626 - 1628 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Alžírská 
u vchodů domu č.  p. 1496/34, 1496/36 a 1496/38 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Alžírská 
u vchodů domu č.  p .  1499/28, 1499/30 a 1499/32 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici G.  
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Klimenta před vchody domu č. p. 4 94 /2 
Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst 
Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství 

Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Úprava veřejného 
prostranství v Ostravě-Porubě - I. etapa 2018" 

Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkových 
organizacích městského obvodu Poruba 
Souhlas zřizovatele s podáním žádosti o podporu na realizaci projektu 
B líž přírodě- přeměna zahrad mateřské školy v přírodní zahrady 
Společný postup při zajišťování udržitelnosti školních poradenských 
pracovišť 
Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018 -
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód 
OŠKaVČ/0) 
Změna bodu č. 34 usnesení č. 2804 /RMOb1418/80 ze dne 1 .  3 .  2018 

Celková oprava sociálního zařízení v MŠ V Zahradách 214 8 ,  Ostrava
Poroba 

Rekonstrukce elektroinstalace MŠ Ukrajinská 1530-1531, Ostrava
Poroba, včetně stavebních oprav kuchyně 

Návrh rozpočtové úpravy - Cirkulum 
Schválení Provozního řádu akcí CIRKULUM - mezinárodní festival 
nového cirkusu a pouličního divadla a svěření odboru rozvoje obvodu 
rozhodování o uzavírání nájemních smluv 
Smlouva o zajištění vybudování přeložky rozvodného tepelného 
zařízení a vzájemné součinnosti 
Uzavírání smluv o podnájmu City modulů společnosti KOMA 
MODULAR s.r.o. - svěření odboru rozvoje obvodu 
Uzavření darovacích smluv v rámci akcí Sdílko Poruba 2018 a 
CIRKULUM - mezinárodní festival nového cirkusu a pouličního 
divadla 

Zadávací řízení veřejné zakázky: Veřejné prostranství lokality DUHA 
v Ostravě - Porubě, projektová dokumentace 

Zadávací řízení veřejné zakázky: Zázemí pro VPP v Ostravě - Porubě 

Návrh rozpočtových úprav 
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně - Sportovní 
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Přínos 4 

basketbalová škola Ostrava z.s. 
Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu 
Poruba za rok 2017 
Smlouva o centralizovaném zadávání 

09 

13 

Materiál č. 1 - Prodej pozemků parc. č. 292, 294/2 a 295/9 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, 
a uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 

Materiál č. 1 "Prodej pozemků parc. č. 292, 294/2 a 295/9 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, 
a uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene" byl stažen z programu 84 . schůze Rady 
městského obvodu Poruba konané dne 03 .05 .2018 . 

Materiál č. 2 - Pronájem části pozemku p.č. 2801/37 a části pozemku p.č. 2801/125 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 

Ing. Richter - Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba se nesešel, tudíž 
materiál neprojednal. Ale obdobný případ se řešil se společnosti Ridera, s.r.o. na ulici 
Dělnické, která rovněž chtěla pronajat pozemek za účelem parkování a byla tam cena 
stanovena Finančním výborem Zastupitelstva městského obvodu Poruba ve výši 
150,- Kč/m2/rok. 
Ing. Mihálik - jelikož se Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nesešel 
a nemáme žádné doporučení, můžeme tzv. "zvykově" vycházet z návrhu předcházejícího 
a proto navrhuji doplnění návrhu usnesení v bodě 1) následovně: 

1 )  rozhodla 
o uzavření nájemní smlouvy na pronájem části pozemku p.č. 2801/37 - ostatní plocha 
o výměře 750 m2 a části pozemku p.č. 2801/125 - ostatní plocha o výměře 35 m2 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava, za účelem vybudování parkoviště pro osobní vozidla včetně oplocení 
a osazení závory 
doba pronájmu: neurčitá s výpovědní dobou 3 měsíce 
nájemné: 150,- Kč/m2/rok 
nájemce: Kofola ČeskoSlovensko a.s., se sídlem Nad Porubkou 2278/3 1a, Poruba, 
70800 Ostrava, IČO 242 61 980 
dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2944/RMObl418/84 

Materiál č. 3- Pronájem části pozemku p.č. 989/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2945/RMObl418/84 

Materiál č. 4 - Smlouvy o advokátní úschově 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2946/RMOb1418/84 

Materiál č. 5 - Stavba svislé zvedací plošiny s podestou, schodištěm a zpevněnou plochou 
- Sokolovská 1174 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2947/RMOb1418/84 

Materiál č. 6 - Stavba zemního vedení NTL plynovodu pro stavbu "REKO MS Ostrava 
Poruba Gen. Sochora+ 3" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2948/RMOb141 8/84 

Materiál č. 7 - Stavba "Úprava veřejného prostoru náměstí Družby v Ostravě-Porubě" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2949/RMOb1418/84 

Materiál č. 8 - Stavební úpravv a přístavba bytového domu Ukrajinská 1435/6, 8, 1 0, 12, 
k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 11 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Nehlasoval 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Omluven 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2950/RMOb1418/84 

Materiál č. 9 - Ukončení výpůjčky části pozemku p.č. 1573 o výměře 16 m2 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2951/RMObl418/84 

Materiál č. 1 0  - VT Poruba - sanace LB opevnění koryta, ř.km 5,535-5,795, nadjezí 
vakového jezu" - souhlas se vstupem na pozemek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2952/RMObl41 8/84 

Materiál č. l l  - Záměr prodeje pozemku p.č. 28011171 a části pozemku p.č. 3008 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 

p. Zábojník - jelikož jsme prodej tohoto pozemku již jednou zamítli, máme nyní nějaké nové 
důvody proč pozemek prodat? Protože materiál je navržen ve variantě "doporučit 
Zastupitelstvu městského obvodu Poruba prodej". 
Ing. Richter- všechno navazuje na smlouvu o smlouvě budoucí kupní, uzavřenou v minulosti 
se společnosti SOL TEX CORPORATION, s.r.o. s tím, že na základě této smlouvy 
byla uzavřena kupní smlouva, která nekorespondovala se smlouvou budoucí kupní. 
Předmětem této smlouvy nebyla část pozemku, označena teď nově parcelou 2801/171, 
přestože na tomto pozemku, dle platného stavebního povolení, je umístěna stavba. 
Takže tento materiál je narovnání nesrovnalosti mezi výše uvedenými smlouvami. Proto je 
navržena varianta A, že Rada městského obvodu Poruba doporučuje schválit záměr prodeje. 
p. Zábojník - budoucí kupní smlouva je asi někde z minulosti? Při minulém předkládání 
materiálu tomu bylo jinak? 
Ing. Richter - při uzavírání kupní smlouvy se společnosti SOL TEX CORPORA TION, s.r.o., 
kdy městský obvod Poruba zastupoval Mgr. Kausta, byla uzavřena a podepsána kupní 
smlouva. My jsme měli za to, že takhle se smluvní strany dohodly, přesto víme, 
že u té původně povolené stavby v průběhu času docházelo ke změnám stavby před jejím 
dokončením a vycházeli jsme z toho, že takhle i ta změna proběhne, že na tom pozemku, 
který nebyl předmětem kupní smlouvy, stavba zpevněných ploch nebude umístěna, 
že bude předmětem žádosti o změnu stavby před dokončením. Mezi městským obvodem 
Poruba a společnosti SOL TEX CORPORA TION, s.r.o., byla uzavřena i smlouva o právu 
provést stavbu. 
p. Zábojník - my to teda v rámci narovnání vztahů uzavřené smlouvy o smlouvě budoucí, 
prodat musíme? 
Ing. Richter - nepoužíval bych slovo musíme, protože všichni víme, že obsahově smlouva 
o smlouvě budoucí kupní nebyla až tak právně zcela vymahatelná. 
Ing. Mihálik- postup byl dohodnut s kupujícím tak, že se nepřihlíželo k původní smlouvě. Ve 
smlouvě byly nějaké věci, které by mohly vyvolat pochybnosti o její platnosti nebo o platnosti 
toho záměru. Je na nás, jestli pozemek, který vede mezi halou společnosti Liftcomp, a.s. a 
novou halou, prodáme. Do budoucna tam nemáme žádné zájmové území, nevidím důvod, 
proč to neprodat. 
Mgr. Bajgarová - my jsme se ještě jednou dívali na tu "nudli", jestli nám to k něčemu je, jak 

to navazuje na sousední pozemky a jestli nám to do budoucna může způsobit nějaké problémy 
v obslužnosti jiných pozemků. S ohledem na to, jakým způsobem to je useknuté, tak to tak 
není, je to skutečně už jenom pro vlastníka té jednotlivé parcely a pro to samotné napojení. 
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K jakémukoliv jinému pozemku, který se nachází v té lokalitě, to je bezúčelné. Z toho důvodu 
měním svůj původní postoj. 
Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. I vana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Omluven 
Nehlasoval 
Pro 
Pro 

Ing. Stachura - žádám o úpravu hlasování -hlasoval jsem "pro". 

Upravené hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2953/RMObl418/84 

Materiál č. 12 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 2355/7 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava - pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2954/RMObl418/84 

Materiál č. 1 3  - Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Mgr. Bajgarová- ti lidé to zdědili, jeden je z Polanky nad Odrou a druhý z Dolní Lhoty. Tak 
si myslím, že hned po dědickém řízení bychom s nimi měli řešit odkup. Chci se zeptat, jestli 
už s nimi někdo jednal? Není ten krok zbytečný, když ti lidé v zásadě nejsou místní? 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - teprve se chystáme je oslovit. 
Ing. Stachura - v této chvíli se k tomu nedokážu vyjádřit, zda již byli osloveni. Pro příště 
bych požádal, aby při přípravě materiálu podobného charakteru, tzn. ještě předtím, než bude 
materiál předložen Radě městského obvodu Poruba, byl odbor bytového hospodářství a 
údržby budov informován, že došlo k nějaké změně, že dojde k nějakému záměru pronájmu a 
říct, ať vejdeme v jednání. Protože my se to nedozvíme automaticky. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že první krok by měl být, je oslovit a pak řešit, že jim to 
pronajmeme. Myslím si, že bychom v této chvíli ještě mohli ten pronájem odložit. 
Ing. Richter - dovolil bych si oponovat v tom, že když tu garáž užívají, tak současně užívají i 
pozemek. Nic nebrání tomu, aby se zahájila jednání o odprodeji těch garáží. Stejně za dobu, 
od kdy to nabyli v dědictví do doby odprodeje nájem platit musí. Jinak by se jednalo o 
bezdůvodné obohacení. Takže nic nebrání tomu, tento materiál projednat, a až dojde ke koupi, 
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tak se provede ukončení nájemní smlouvy a především finanční vypořádání za užívání 
pozemku. 
Ing. Mihálik - v této chvíli vyhlašujeme záměr pronájmu, zároveň navrhuji je urychleně 
oslovit, ať vědí, že máme zájem garáže získat. 
Mgr. B ajgarová -to je přesně to, o co mi jde. Podle mě, když někdo přijde ohledně garáže, 
tak první informace by měla být, že ji chceme koupit, nikoliv že jim chceme pronajmout 
pozemek. Já jsem si vědoma toho, že to potřebujeme nějak majetkově vypořádat, a že to 
užívají bezdůvodně. Ale podle mě, když tady kdokoliv přijde, tak by se měl dozvědět jako 
první informaci, že by měl začít jednat o odkupu. Myslím si, že bychom těm lidem měli 
jednoznačně dávat najevo, že ty garáže chceme kupovat. To je jediné, o co mi tady jde. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - navrhuji stažení materiálu číslo 13 "Záměr pronájmu 
pozemků pod garážemi", protože v důvodové zprávě je uvedeno, že vlastník stavby teprve 
zajišťuje doklady. 
Ing. Richter- nejedná se o doklady o vlastnictví, to jsou jiné doklady. Nedovedu si představit, 
kdybychom neuzavřeli nájemní smlouvu, a ten člověk nám to prodá - to je ta dobrá varianta. 
Na základě čeho my budeme od něho vymáhat bezdůvodné obohacení? My to budeme muset 
od něho nějakým způsobem vymáhat. Kdežto teď, když uzavřeme klasickou nájemní 
smlouvu, on bude platit, prodá, ukončí se nájem, tak je běžný postup. 
Mgr. Gurecký - běžný postup je takový, že od okamžiku, když on nabyde garáž, tak je 
povinen nám hradit bezdůvodné obohacení. Tak či tak i když tam je bezesmluvní vztah my to 
bezdůvodné obohacení budeme vymáhat. Jestli vymáháme bezdůvodné obohacení nebo 
nájem, bych řekl, že to je plus mínus stejné, protože bezdůvodné obohacení je pravděpodobně 
ve výši toho nájmu. Tzn., že my, tak nebo tak, bychom měli vymáhat to bezdůvodné 
obohacení. A samozřejmě tím, že teď schválíme záměr nájmu tak zhoršujeme hypoteticky 
naše postavení k budoucímu odkupu. Tzn., že on by měl už teď hradit bezdůvodné obohacení, 
minimálně i kdybychom ten materiál schválili do uzavření tohoto nájmu. 
Ing. Richter - pořád jsem toho názoru, že jednodušší je uzavřít nájemní smlouvu, než potom 
vymáhat bezdůvodné obohacení. Ten člověk chce uzavřít nájemní smlouvu, je si vědom, že se 
bezdůvodně obohacuje, a pokud dojde k procesu, že to prodá, tak dojde k ukončení platnosti 
nájemní smlouvy. 
Mgr. B ajgarová - ale tady jde o vyjednávací pozici. 
Ing. Mihálik - nechávám hlasovat o stažení materiálu číslo 13 "Záměr pronájmu pozemků 
pod garážemi". 

Hlasování o stažení materiálu: 8-0-2 
Mgr. Zuzana B ajgarová ANO 20 11 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 1 1  
Petr Zábojník ANO 20 l l  
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD 
Ing. Dalibor Malík ČSSD 
Ing. Petr Mihálik ČSSD 
Ing. Ivana Onderková ČSSD 
Ing. Petr Stachura ČSSD 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Zdržel se 
Omluven 
Pro 
Pro 
Pro 

Materiál číslo 13 "Záměr pronájmu pozemků pod garážemi", byl stažen z projednávání 
na 84 . schůzi Rady městského obvodu Poruba konané dne 03.05 .2018 . 

8 



Materiál č. 14 - Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 2974/26, k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2955/RMOb1418/84 

Materiál č. 1 5 - Zřízení budoucí služebnosti - p.č. 2478 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29561RMOb1418/84 

Materiál č. 16 - Zřízení budoucího věcného břemene - služebnosti - modernizace 
distribuční sítě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29571RMOb1 418/84 

Přínos č. 1 - Ukončení pronájmu a výpůjčky části pozemku p.č. 2117 
v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29581RMOb1418/84 

Materiál č. 1 7  - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků Dělnická 321, 
Ostrava-Poruba 

Mgr. Bajgarová - dozvěděla jsem se, že na toto nemůžete dostat úvěr, protože to je prý 
nespolehlivé, je to pravda? 
Bc. Lehká- je to pravda, snažíme se to řešit a je dost nepravděpodobné, že úvěr nedostaneme, 
protože tam je dosti velký oddíl města - na vlastnictví a zejména ten velký nebytový prostor. 
A banky poskytují úvěry na revitalizaci bytových domů, a jelikož tam je velký nebytový 
prostor, který zaujímá velkou část, tak ten poměr jim nesedí. Ale pořád to řešíme, nepovažuji 
to za uzavřenou záležitost. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29591RMOb1418/84 

Materiál č. 1 8  - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dvorní 762, 
Ostrava-Poruba 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29601RMOb1418/84 

Materiál č. 19 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek 
Ukrajinská 1449, Ostrava-Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29611RMOb141 8/84 

Materiál č. 20 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek 
Španielova 964, Ostrava-Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29621RMOb1418/84 

Materiál č. 21 - Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 50117 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2963/RMOb1418/84 

Materiál č. 22 - Předkupní právo- garáž na p. č. 2457, ul. V Zahradách 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29641RMOb1418/84 

Materiál č. 23 - Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29651RMOb1418/84 

Materiál č. 24 - Záměr pronájmu nebytového prostoru Jilemnického náměstí 908/5 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29661RM0b1418/84 
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Materiál č. 25 - Záměr pronájmu nebytového prostoru na Hlavní třídě 
č. p. 6128 - Florida 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29671RMOb1418/84 

Materiál č. 26 - Záměr pronájmu části nebytového prostoru č. p. 6128 Florida - zmrzlina 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29681RMOb1418/84 

Materiál č. 27 - Záměr změny předmětu yýpůjčky 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29691RMOb1418/84 

Přínos č. 2 - Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2970/RMOb141 8/84 

Materiál č. 28 - Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici Slavíkova 
před vchodem domu č. p. 1 759/29 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku 
na ulici Slavíkova před vchodem domu č. p. 1759/29" nepodepsal Mgr. Fiala, navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29711RM0b1418/84 

Materiál č. 29 - Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici Stavební 
před vchodem domu č. p. 993/3 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku 
na ulici Stavební před vchodem domu č. p. 993/3 " nepodepsal Mgr. Fiala, navrhuji hlasovat 
o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2972/RMOb1418/84 

Materiál č. 30 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
A. Hrdličky u vchodů domu č. p. 1626 - 1628 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2973/RMOb141 8/84 

Materiál č. 31 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Alžírská 
u vchodů domu č. p. 1496/34, 1496/36 a 1496/38 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici Alžírská u vchodů domu č. p. 1496/34, 1496/36 a 1496/38" nepodepsal Mgr. Fiala, 
navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2974/RMOb1418/84 

Materiál č. 32 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Alžírská 
u vchodů domu č. p. 1499/28, 1499/30 a 1499/32 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici Alžírská u vchodů domu č. p. 1499/28, 1499/30 a 1499/32" nepodepsal Mgr. Fiala, 
navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2975/RMOb141 8/84 

Materiál č. 33 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
G. Klimenta před vchody domu č. p. 494/2 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2976/RMOb1418/84 

Materiál č. 34 - Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst 
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Ing. Mihálik - k tomuto materiálu jsme obdrželi upravenou důvodovou zprávu, rozšířil se 
počet žadatelů. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - je možné z hlediska prostoru, který tam je k dispozici, 
rozšířit počet parkovacích míst? 
Ing. Chodura - rozšiřujeme pouze na těch místech, která jsou pro to určená. Jedná se dopravní 
značení tam, kde se jedná o parkoviště a kapacita té lokality to umožňuje. Podle závazných 
pravidel schválených Radou městského obvodu Poruba dodržujeme stanovených 20 %. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 l l  Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 ll Pro 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Omluven 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2977/RMOb1418/84 

Materiál č. 35 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství 

Mgr. Bajgarová - tím chcete říct, že VŠB- TU Ostrava nebude veřejným prostranstvím? 
Ing. Chodura - VŠB-TU Ostrava nebyla nikdy zahrnuta do veřejného prostranství, na tom 
se nic nezměnilo. Historicky byl vydán mapový podklad, kde bylo zahrnuto celé území 
katastrální území Poruba a katastrální území Poruba-sever, vyjma Fakultní nemocnice 
Ostrava, VŠB-TU Ostrava a společnosti SAREZA. My jsme k tomuto přidali jenom domky 
v oblasti Poruba-Ves, nějaká jiná zařízení, tzn. školy, školky a oplocené objekty, které jakoby 
nenaplňuji defmici veřejného prostranství. Ale v případě VŠB-TU Ostrava neměníme nic a 
zůstává nedále mimo veřejné prostranství. Bylo to projednáno s městem a došli jsme k závěru, 
že by bylo dobré, ponechat VŠB-TU Ostrava mimo režim veřejného prostranství. 
Mgr. Bajgarová - já se s tím nemůžu ztotožnit. Nevím, do jaké míry se ta problematika 
diskutovala, rozumím tomu, že oplocené areály nejsou veřejným prostranstvím, upozorňuji 
na to kolegu Zábojníka, který chtěl, aby školy byly součástí projektu "Zelená Porubě", v tuto 
chvíli už nebudou moct být, protože je vylučujeme z veřejného prostranství. Takže areály 
školek a škol, které můžou být sice otevřené, dle tohoto návrhu, již nebudou splňovat 
podmínky. Ale z hlediska ploch, které jsou volně přístupné a otevřené, a nejsou oplocené, 
naplňuji charakteristiky. A já jsem přesvědčena, že lokalita okolo VŠB-TU Ostrava naplňuje 
charakteristiku veřejného prostranství a nejedná se o vlastníka pozemku, tak by to tak mělo 
být. 
Mgr. Fiala - veřejné prostranství definuje zákon o obcích, na tom ta obecně závazná vyhláška 
nic nemění. Obecně závazná vyhláška je pouze o tom, že za veřejná prostranství, která jsou 
v ní uvedena, tak za jejich zvláštní užívání je hrazen místní poplatek. 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2978/RMOb1418/84 

Materiál zvláštní povahy č. 36 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Úprava 
veřejného prostranství v Ostravě-Porobě - I. etapa 2018" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2979/RMObl418/84 

Materiál č. 37 - Návrh na vvdání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2980/RMOb1418/84 

Materiál č. 38- Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkových organizacích 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2981/RMOb1418/84 

Materiál č. 39 -Souhlas zřizovatele s podáním žádosti o podporu na realizaci projektu 
Blíž přírodě - přeměna zahrad mateřské školy v přírodní zahrady 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2982/RMObl418/84 

Materiál č. 40 - Společný postup při zajišťování udržitelnosti školních poradenských 
pracovišť 

doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - dala bych na zvážení, zda tam nedoplníme termín, 
že se zavazujeme provést úhradu do 3 1 . 12.2018 .  Můj názor je takový, že financování 
mzdových prostředků speciálních pedagogů a psychologů je záležitosti kraje. 
My se mzdovými prostředky pedagogických učitelů a vůbec pracovníků škol bychom neměli 
mít nic společného. Chápu, že je tady teď určitá situace, na jejíž řešení se dohodl Magistrát 
a obvody, ale beru to jako řešení provizorní, které by mělo pokrýt měsíce do konce roku. 
Žádám Vás o Váš názor. 
p. Zábojník - buď to udělejme komplexně a řekněme si, že to dokryjeme po celou dobu 
výpadku toho financování, což je do 3 1.08.201 9  nebo to nefinancujme vůbec. Myslím si, 
že udělat to provizorně na čtyři měsíce nemá smysl a školy by neměly jistotu, že peníze 
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dostanu po celou dobu výpadku financování. A ty peníze nejsou a nebudou. Od 01 .01 .201 9  
bylo slíbeno financování norrnativy, už dnes se ví, že zařazení do normativního financování 
se nestihne . Nejbližší možná doba, kdy ty školy, které momentálně financujeme z vlastních 

zdrojů s příspěvkem Magistrátu, tak bude od příštího roku z šablon číslo 2, tzn. od září 
příštího roku. Proto si myslím, že bychom jim měli jasně sdělit, zda vykryjeme celu tu mezeru 
nebo ne. Podle mě čtyři měsíce nic neřeší, pak rovnu řekněme, že to nebudeme financovat, 
ať se můžou podle toho zařídit. To je můj názor. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - tak zkusme tam někde doplnit, že se jedná o školní rok, 

to jsem tam také nenašla. Mě to přišlo, když jsem to četla, že se k tomuto zavazujeme na věky 
věku. 
p. Zábojník - školní rok - souhlasím. V důvodové zprávě je uvedeno, že to budeme 
financovat pouze za podmínek, že nebude možné financování z jiných finančních zdrojů. Ať 
už jsou to šablony nebo pokud dojde ke zrněně normativního financování. 
Ing. Mihálik - dle výše uvedeného požadavku navrhuji u tohoto materiálu úpravu důvodové 
zprávy. 
Mgr. Fiala - navrhuji, aby úprava byla provedena v návrhu usnesení a to v bodě 1 ), 
kde by se doplnilo, že se jedná o školní rok 2018/20 19 .  
Ing. Mihálik- dle návrhu Mgr. Fialy navrhuji úpravu návrhu usnesení v bodě 1 )  následovně: 

1) souhlasí 
po předchozí dohodě se zástupci Magistrátu města Ostravy ve školním roce 201 8/20 1 9  se 
společným postupem při zajišťování udržitelnosti personálního zabezpečení školních 
poradenských pracovišť zřízených a financovaných v rámci projektu "Rozvoj rovného 
přístupu ke vzdělávání ve městě Ostrava I .", dle důvodové zprávy 

D Je upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2983/RMOb1418/84 

Materiál č. 41- Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018 -Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód OŠKa VČ/O) 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2984/RMOb1418/84 

Materiál č. 42 -Změna bodu č. 34 usnesení č. 2804/RMOb1418/80 ze dne 1. 3. 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2985/RMOb1418/84 

Materiál zvláštní povahy č. 43 -Celková oprava sociálního zařízení v MŠ V Zahradách 
2148, Ostrava-Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2686/RMOb1418/84 

Materiál zvláštní povahy č. 44 Rekonstrukce elektroinstalace 
MŠ Ukrajinská 1530-1531, Ostrava-Poroba, včetně stavebních oprav kuchyně 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2987/RMOb1418/84 

Mgr. Bajgarová - mám prosbu na Ing. Gregora, vedoucího odboru školství, prevence 
kriminality a bezpečnosti - napadlo mě, že klavíry, které budete vyhazovat, by se mohly 
použít např. v rámci nějaké akce, např., Klavíry do ulic apod. Nevadí, že nejsou úplně 
funkční. 
Ing. Gregor- ano, je to možné. 

Materiál č. 45 - Schválení Provozního řádu akcí CIRKULUM - mezinárodní festival 
nového cirkusu a pouličního divadla a svěření odboru rozvoje obvodu rozhodování 
o uzavírání nájemních smluv 

Ing. Mihálik - na tento materiál navazuje přínos č. 3 - Návrh rozpočtové úpravy- Cirkulum. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - otázka k přínosu č. 3 - Návrh rozpočtové úpravy 

- Cirkulum - známe důvody, proč nedošlo k dotaci z Vyšegradských fondů? Obdržíme-li 
dotaci z Moravskoslezského kraje, jak s ní bude naloženo? Zůstane již tradicí, že festival 
Cirkulum se bude konat pořád v Porubě? 
Ing. Mihálik - nešlo by tam nalézt podporu ještě ze strany města, neboť tento festival úplně 
přesahuje obvodový charakter rozměrem i návštěvnosti? 
Mgr. Bajgarová - město financuje Cirkulum ve výši 500 tis. Kč, je tam schválená tříletá 
podpora. Podpora je možná tím jediným, co může garantovat konání tohoto festivalu. 
Ta částka, v rámci dotačního titulu asi není malá, oni tam mají klasické výběrové řízení na 
projekty, byl schválený víceletý grantový program, tzn. tento a následující dva roky, které 
říkají, že festival by měl proběhnout a měl by proběhnout tady. V rámci města všechny 
projekty chodí přes ten grantový program, ve kterém už jiné peníze nejsou. Co se týká 
Vyšegradstkých fondů, dostali jsme pouze vyrozumění, což je pouze jedna věta. Oni poslali 
žádost o odůvodnění, v této chvíli to nemáme, vyjádření přišlo v pondělí, úplně přesně to 
nevíme. Pokud se jedná o Kraj, tak tam z mého pohledu došlo jednoznačně k pochybení toho, 
že to bylo podáno pozdě. Dotace už měla být rozhodnuta. My máme takové informace, že při 
komunikaci na Kraji mezi Cirkusem trochu jinak a krajskými úředníky došlo k nedorozumění, 
žádost byla podána až po zasedání Zastupitelstva. Nebyla jsem u toho, nemohu to zhodnotit. 
Protože rozhodování Zastupitelstva bude až po konání festivalu, tak jsme domluveni v zásadě 

tak, že pokud by se ta dotace dostala, tak o tu částku, která se dostane z Kraje, se sníží poměr 
našeho spolufinancování. Budeme muset objednávkami zasmluvnit veškeré věci a mnohé se 
hradí až po konání festivalu, tudíž by došlo ke změně té dané objednávky. Garantovat, že to 
bude tady, nikdo nemůže. Ale zásadní problém je ten, že festival stojí v letošním roce 
přibližně stejné peníze jako v loňském roce, ale veškeré dotační programy jsou nastaveny, 

včetně našich, velmi nepříznivě vůči konání těchto aktivit, protože se dozvídáte dost 
na poslední chvíli, jestli jste tu dotaci dostali nebo ne. A i když se to dozvíme v březnu nebo 
v dubnu, tak je to pozdě, protože festival se připravuje a objednává od podzimu předchozího 
roku. Takže my velmi vážně zvažujeme, jestli a za jakých podmínek má smysl ten festival 
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dále dělat, protože podpora ze strany celostátních institucí jako je Ministerstvo kultury 
a podobně je tady mizivá a opakovaně se poukazuje, že oni peníze na to nedávají. Město 
z hlediska na množství projektů, tím že je to fixované tou tříletou dotací, tak je ta částka jasná. 
Spolufinancování, které je ze strany Kraje dobře, tak kdybychom se dostali na nějakou částku 
okolo liz miliónu, tak je to nějaký základ. Jiné zdroje jsou vysoce nejisté, takže pokud bychom 
chtěli udržet nějakou kvalitu z toho dlouhodobého pohledu, tak si budeme muset zcela 
otevřeně říct, že městský obvod by do toho měl investovat každoročně okolo 2 miliónů Kč. 
To je z hlediska návaznosti. S ohledem toho, že se jedná o třídenní akci a s ohledem na to, 
že jsou tady i jiné aktivity a s ohledem na výši kulturního rozpočt u  celoročního programu, 
si já osobně myslím, že to není zcela vyvážené vůči všemu tomu ostatnímu, co se v rámci 
městského obvodu děje. Já mám tu akci ráda, já jsem za ní stála, myslím si, že je to velmi 
kvalitní akce mezinárodního charakteru, která tady dostane obrovské množství lidí, což se jiné 

akci nepovede, na druhou stranu, jsem i na městě říkala, že jsem proti tomu, aby se peníze 
dávaly pouze do jedné instituce a ten poměr byl extrémně nevyvážený. Já si myslím, že to 

není úplně vyvážené, vůči všemu, co se v rámci městského obvodu děje. Já za sebe jsem 
říkala, že si to umím představit jako bienále, že se to udělá jednou za dva roky a ty peníze se 
do toho dají. Ale dělat to každoročně, i s tou organizační zátěží, která ten festival vyžaduje, 
tak pro městský obvod to nepovažuji za efektivní. Myslím si, že v této chvíli už jsme hodně 
daleko a situace není úplně šťastná, už se kolem toho dělal marketing, je to připravené, 
v případě, že se to teď zruší, tak zhruba 400 tis. Kč půjde do "kytek". Protože jsou věci, které 

jsou zaplaceny, umělci nasmlouváni a mnoho dalších. Já se po zvážení všech pro a proti 
přikláním k tomu, festival v letošním roce dofinancovat, ale následně okamžitě vést diskuzi, 
jak s pokračováním dalších ročníků. Jinak se od začátku pracuje s Hlavní třídou, architekturou 
Hlavní třídy. Již po prvním ročníku festivalu přišly nabídky na přesun festivalu do oblasti 
Dolní oblasti Vítkovic, za velmi lákavých finančních podmínek .  Cirkus trochu jinak 
opakovaně řekl, že to tam dělat nechce. My jsme přesvědčeni, že pokud by se festival 
přeměnil v komerční bázi, uzavřel se nějakým způsobem, tak bude velmi složité jej naplnit, 
protože lidé tady nejsou zvyklí za takový typ kultury platit, jsme zvyklí platit např. za hudbu 

a podobné. 
Ing. Mihálik - navrhuji procedurální hlasování o tom, jestli nejdřív neprojednat přínos č .  3 
"Návrh rozpočtové úpravy - Cirkulum". 

Procedurální hlasování o předřazení přínosu č .  3 "Návrh rozpočtové úpravy - Cirkulum" 
před materiál č .  45 "Schválení Provozního řádu akcí CIRKULUM - mezinárodní festival 
nového cirkusu a pouličního divadla a svěření odboru rozvoje obvodu rozhodování 
o uzavírání nájemních smluv": 10-0-0 

Přínos č. 3 - Návrh rozpočtové úpravy- Cirkulum 

Ing. Mihálik - já za sebe budu hlasovat pro rozpočtovou úpravu. Myslím si, že jsme 
teď v době, kdy neuskutečněním Cirkula letošní rok zaznamenáme větší škody, než když tuto 
částku uspoříme v rozpočtu. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2988/RMObl418/84 

1 7  



Materiál č. 45 - Schválení Provozního řádu akcí CIRKULUM - mezinárodní festival 
nového cirkusu a pouličního divadla a svěření odboru rozvoje obvodu rozhodování 
o uzavírání nájemních smluv 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2989/RMOb1418/84 

Materiál č. 46 - Smlouva o zajištění vybudování přeložky rozvodného tepelného zařízení 
a vzájemné součinnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2990/RMOb1418/84 

Materiál č. 47 - Uzavírání smluv o podnájmu City modulů společnosti KOMA 
MODULAR s.r.o. - svěření odboru rozvoje obvodu 

doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - kolik platíme za pronájem modulů? 
Mgr. Bajgarová - pronájem jednoho modulu stojí 500,- Kč/měsíc. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2991/RMOb1418/84 

Materiál č. 48 - Uzavření darovacích smluv v rámci akcí Sdílko Poruba 2018 
a CIRKULUM - mezinárodní festival nového cirkusu a pouličního divadla 

Ing. Mihálik - u materiálu č .  48 - Uzavření darovacích smluv v rámci akcí Sdílko Poruba 
20 1 8  a CIRKULUM - mezinárodní festival nového cirkusu a pouličního divadla mám 
avizovanou úpravu návrhu usnesení. 
Mgr. Bajgarová - do návrhu usnesení bychom rádi doplnili bod číslo 8), že Rada městského 
obvodu Poruba rozhodla o nabytí peněžitého daru pro akci Sdílko Poruba 2018  ve výši 
1 0  000,- Kč od společnosti PRO REALITY s.r.o., se sídlem Ostrava-Poruba, Spartakovců 
6014/3, PSČ 708 00, IČ: 25376870, dle důvodové zprávy. To stejné je doplněno do 
důvodové zprávy, protože jsme na poslední chvíli obdrželi reakci společnosti PRO REALITY 
s.r.o., že chtějí darovat 1 O 000,- Kč. 
Mgr. Fiala - tento návrh doplníme do stávajícího bodu 8), tzn., že ostatní body budou 
přečíslovány. 
Ing. Mihálik - doporučují úpravu návrhu usnesení dle výše uvedeného návrhu a zároveň bude 
upravená důvodová zpráva. 

8) rozhodla 
o nabytí peněžitého daru pro akci Sdílko Poruba 20 1 8  ve výši 1 0  000,- Kč od společnosti PRO 
REALITY s.r.o., se sídlem Ostrava-Poruba, Spartakovců 6014/3, PSČ 708 00, 
IČ: 25376870, dle důvodové zprávy 

9) ukládá 
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vyhotovit návrhy darovacích smluv dle bodů 2), 3), 4), 5), 6), 7), 8) tohoto usnesení 

Zodpovídá : Jana Klečková, pověřená zastupování vedoucího odboru rozvoje obvodu 
Termín: 1 5.05.20 1 8  

1 O) zmocňuje 
místostarostku Mgr. Zuzanu Bajgarovou k podpisu darovacích smluv 

Dle upraveného návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování : 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2992/RMObl418/84 

Materiál zvláštní povahy č. 49 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Veřejné prostranství 
lokality DUHA v Ostravě - Porobě, projektová dokumentace 

Mgr. Bajgarová - žádáme o spolufinancování projektové dokumentace město, je to zařazeno 
mezi strategické projekty magistrátu, a bylo nám doporučeno požádat si o finance z adaptační 
strategie na změnu klimatu, protože je tam řada opatření, které s tím přímo souvisí. Včera 
jsem měla jednání a bude to předloženo 1 5 .05.20 1 8  na Radě města. Po tom výběrovém řízení 
bychom měli vědět, kolik bychom na projektovou dokumentaci dostali. Žádoucí je celý 
ten projekt sladit s tramvají, pak-li že bude. Samozřejmě myslíme i na to, že pokud by nebyla. 
Projektová dokumentace je udělána tak, abychom uměli následně pružně reagovat. Projektant 
věděl, že musí zpracovat variantní řešení bez tramvaje. 
Ing. Malík - máme projektovou dokumentaci finančně krytou, celých 5 mil. Kč? 
Mgr. Bajgarová -ano, to bude rozloženo v čase. 
Ing. Mihálik - jak bude zakázka vyhodnocována, jak se bude hodnotit např. zahradní 
architekt? 
Pí Klečková- přímo v zadávací dokumentaci, tuším, že v bodě 14), jsou podmínky hodnocení 
a jsou tam zkušenosti té zodpovědné osoby, např. toho architekta, inženýra pro dopravní 
stavby. Oni musí doložit zkušenosti. 
Mgr. Bajgarová - každé to kritérium je dané tak, že podle toho, jakou máte míru zkušenosti, 
tak takový počet bodů získáváte. Např. od počtu let, nebo počet realizovaných zakázek typově 
atd., někdy se to počítá dohromady za všechny a my hodnotíme ten jednotlivý realizační tým, 
tak jak je doporučováno v této chvíli v souladu s veřejnými zakázkami. Aby byly opravdu 
doloženy ty zkušenosti a nepodstřelovalo se to pouze cenově. Ale tento model neaplikujeme 
poprvé. 
Ing. Mihálik - navrhuji doplnění důvodové zprávy o chybějící členy a náhradníky komise 

pro otevírání obálek a posouzení a hodnocení nabídek a to na pozici č. 4 a 5 :  
4 .  Ing. Tlach, člen Rady městského náhradník - Bc. Petra Musilová, odbor 

obvodu Poruba rozvoje obvodu 
5 .  Ing. Onderková, člen Rady městského náhradník - Ing. Aleš Chodura, vedoucí 

obvodu Poruba odboru komunálních služeb 
Ing. Malík - nebylo by lépe zakázku soutěžit, až bude jasná tramvaj? Přesto, že paní 
místostarostka Mgr. Bajgarová zmiňovala, že jsme schopni na vzniklou situaci rychle 
reagovat, ale mám obavu, ať se tím něco zbytečně neuspěchá. 
Mgr. Bajgarová - zakázka je dělána takovým způsobem, že vychází ze studie, která je 
navržena s tramvají a máme doplněno i variantní řešení bez tramvaje. Jenom než to 
vysoutěžíme, tak to bude trvat dva měsíce, než se vybere dodavatel a uzavřou se smlouvy a je 
to skutečně uděláno takovým způsobem, abychom na to byli schopni reagovat. Tramvaj - má 
se teď podávat na dokumentaci o územním řízení a nikdo není schopen říct, zda-li se to 
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zastaví teď nebo až po výběrovém řízení . Pokud se bude normálně pokračovat, my bychom 
pak termínově nestíhali realizaci. A jde o to, že my se pohybujeme v těch plochách mimo 
tramvajové těleso. Spíš je problém, že bychom museli dodělávat i tu část, nad rámec, která je 
v této chvíli předmětem zakázky o tramvajovém tělese. My se vymezujeme pouze v těch 
plochách, které oni neřeší. Ale jakékoliv zdržování bude asi větší problém. Protože už teď, 
když jsme dělali investiční studii a ladili jsme se správci inženýrských sítí naši investiční 
studii versus "durku" pro tramvaj, tak jsme se těžko ladili právě kvůli tomu stupni projektové 
dokumentace. Takže pokud to zbrzdíme, tak pak nebudeme schopni vůbec na to časově 
reagovat. 
Mgr. Gurecký - z hlediska plánovaného financování, ať už z fondů nebo z města, umíme tam 
říct procenta? Když bude dobře, jak by mělo vypadat to spolufinancování z jiných rozpočtu 
než z našeho? 
Pí Klečková - až přijde po 1 5 .05.201 8  usnesení, tak Vám to můžeme předložit. 
Ing. Malík - zpracováváme projekt, a ta realizační částka předpokládaná před soutěží je jaká? 
Mgr. Bajgarová - bavíme se o částce okolo 80 - 1 00 mil Kč, dle našeho předběžného 
propočtu. Realizačně to je děláno tak, ať se to dá rozložit na etapy, takže se to dá rozložit do 
tří let nebo do jednoho roku- podle toho, jak to bude. Právě proto jsme to nechali zařadit do 
projektu magistrátního, tak aby to pokud možno financovali z velké míry oni. Takže je to 

v rámci aktualizovaného akčního plánu města uvedeno jako strategický projekt města. 

Dle předloženého návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2993/RMOb1418/84 

Materiál zvláštní povahy č. 50 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Zázemí pro VPP 
v Ostravě - Porubě 

Ing. Mihálik - navrhuji doplnění důvodové zprávy o chybějící členy a náhradníky komise 

pro otevírání obálek a posouzení a hodnocení nabídek a to na pozici č. 4 a 5 :  
4. Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS., náhradník - doc. Ing. Dagmar Válková, CSc., 

člen Rady Městského obvodu Poruba místostarostka 
5 .  Ing. Dalibor Malík, místostarosta náhradník - Ing. Petr Stachura, místostarosta 

Dle předloženého návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování : 1 0-0-0 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 29941RM0b141 8/84 

Materiál č. 51 - Návrh rozpočtových úprav 

Ing. Malík - odbor komunálních služeb žádal o navýšení rozpočtu z důvodu běžné údržby, 
materiál měl být projednán v Radě městského obvodu Poruba dne 3 1 .05.2018 ,  
což je  v pořádku, nicméně mám informaci od Ing. Krupčíkové, vedoucí oddělení financí 
a rozpočtu, že tam máme dvě faktury po 750 000,- Kč za z imní údržbu, které jsou splatné 
05.05.201 8  a prý je nemáme kryté? Nevím, co je pravda a co ne. My jsme požadovali tuto 
částku, také v rozpočtových úpravách je nula, ptám se, ať nedojde k nějakému opomenutí. 
Ing. Solanský - bylo dohodnuto, že ty peníze se zatím přesunou někam jinam v rámci ODPy. 
Peníze na ODPA číslo 221 2  jsou, tak takto se to zaplatí. 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2995/RMOb1418/84 

Materiál č. 52 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně - Sportovní 
basketbalová škola Ostrava z.s. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování : 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2996/RMObl418/84 

Materiál č. 53 - Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba 
za rok 2017 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2997/RMObl418/84 

Přínos č. 4 - Smlouva o centralizovaném zadávání 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2998/RMObl418/84 

Diskuze/různé: 

Zábojník 
- omlouvám se z příštího jednání schůze Rady městského obvodu Poruba, která se bude 

konat dne 3 1.05.20 1 8  a to z důvodu čerpání dovolené. 

doc. Ing. Robert Čep, Ph.D.  
- omlouvám se z příštího jednání schůze Rady městského obvodu Poruba, která se bude 

konat dne 3 1 .05.201 8  a to z důvodu účasti na státních závěrečných zkouškách. 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
- omlouvám se z příštího jednání schůze Rady městského obvodu Poruba, která se bude 

konat dne 3 1 .05.20 18  a to z důvodu účasti na konferenci. Rovněž se omlouvám 
ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, které se bude konat 1 3 .06.2018, 

v té době jsem mimo Českou republiku. 
chci se zeptat na situaci týkající se Základní školy generála Zdeňka Škarvady, Ostrava -
Poruba, příspěvková organizace, jestli už víme nějaké nové informace od doby konání 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba? 
Ing. Mihálik - od doby konání Zastupitelstva městského obvodu Poruba se neudálo nic, 
paní ředitelka Walderová je pozvána na 09.05.2018 na radnici, budeme s ní jednat, jak ona 
vnímá situaci a jak můžeme celkově pomoct v udržení bilingvní třídy. 
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doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
- omlouvám se z jednání schůze Rady městského obvodu Poruba, která se bude konat dne 

28.06.20 1 8  a to z důvodu čerpání dovolené. 

84. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v l l : 1 5  hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 03.05.201 8  

.,../ '7 

Zapsala: Ing. Pavla Ma:j�;�bor vnitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 

Petr Zábojník 
místostarosta městského obvodu Poroba 

1 .  Usnesení z 84. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 
pro členy Rady městského obvodu Poruba) 
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